

Circular No. (16) 2023

Date: 22 June 2023

To all Healthcare Professionals

Sub: Regulating work permits for foreigners for part-time work and performing surgeries

Pursuant to Resolution 76 of 2008 regulating work permits for non-Bahrainis other than domestic servants and its amendments issued by the Minister of Labor, article (8) clauses (1,4,5) NHRA raise your attention to commit to the following:

- Adhere to the work limits stipulated in the work permit.
- Not to practice work for an employer other than the one authorized.
- Obligation to practice work at the workplace indicated in the permit or the employer's branches that practice the same activity.

Accordingly, the National Health Regulatory Authority will not accept applications for licensing part-time work for non-Bahraini professionals.

Requests to perform surgical procedures for non-Bahrainis licensed in medical centers will be excluded to perform operations in **one licensed hospital only** according to other standards and regulations.

Your Cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom.

تعميم رقم (16) لسنة 2023

التاريخ: 22 يونيو 2023م

إلى جميع ممارسي المهن الصحية

الموضوع: تنظيم تصاريح عمل الأجانب للعمل الجزئي وإجراء العمليات


بناءً على القرار 76 لسنة 2008 بشأن تنظيم تصاريح عمل غير البحرينيين من غير فئة خدم المنازل وتعديلاته والصادر عن وزير العمل، المادة (8) البنود 1، 4، 5، تود الهيئة التنبيه إلى الالتزام بالتالي:

- الالتزام بحدود العمل منصوص عليه في تصريح العمل.
- عدم مزاوله العمل لدى صاحب عمل آخر غير المصرح له.
- الالتزام بمزاولة العمل في مقر العمل المبين في التصريح أو فروع صاحب العمل التي تزاول ذات النشاط.

وبناء عليه فإن الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية لن تقبل طلبات الترخيص للعمل الجزئي للمهنيين غير البحرينيين.

وسيتم استثناء طلبات القيام بالعمليات الجراحية لغير البحرينيين المرخصين في المراكز الطبية للقيام بالعمليات في **مستشفى واحدة مرخص فقط** بحسب المعايير والضوابط الأخرى.

هذا ما لزم توضيحه، ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.



الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة
الرئيس التنفيذي